Date: 10/04/2020 Ref: 21/2020 التاريخ:10/04/2020 المرجع: 21/2020

Circular No. 21/2020
Regarding the restriction of transportation of labor workforce from and to the Emirate of Abu Dhabi

تعميم رقم 21/2020 بشأن تقييد انتقال العمال خارج الإمارة وإليها.

To all Trading and industrial companies and establishments in Abu Dhabi

## الى كافة المنشآت التجارية والصناعية في إمارة أبوظبي

## Greetings,

تحية طيبة وبعد،

In line with preventive measures for Coronavirus "Covid-19", and in compliance with the directions of the Crisis and Disasters Management Federal Authority, as from the date of this circular, it is not allowed to transport labor workforce for all kind of projects from the Emirate of Abu Dhabi to any other emirate and vice versa.

تماشياً مع التدابير الوقائية الخاصة بفيروس كورونا "كوفيد-19 وعملاً بتوجيهات إدارة الطوارئ والأزمات والكوارث، اعتبارا من تاريخه، يمنع نقل العمال من داخل الإمارة إلى خارجها وبالعكس من أي إمارة أخرى إلى داخل إمارة أبوظبي وذلك لكافة المشاريع.

Workforce transportation is allowed within the Emirate of Abu Dhabi form and to any area.

نقل العمال متاح ضمن الإمارة في أي من المناطق.

These measures will remain valid as long as preventive medical measures are in place in the UAE.

يطبق هذا الإجراء طوال فترة الإجراءات الوقائية الصحية في الدولة.

Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير، دائرة التنمية الاقتصادية - أبوظبي ت

Abu Dhabi Department of Economic כּוֹבְוָהַ וּוֹדִי ַ מַבְּיַה וֹצִהַ בִּיִּם וֹצִהַ בִּים וֹבְיַה בּוֹצִה בּים וֹבִּים בּיִם וֹצִה בּים בּים Development

DEPARTMENT OF ECONOMIC DEVELOPMENT